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De leden van de Vaste Kamercommissie voor VWS

Vught-Den Haag- Amersfoort, 1-8 oktober 2024

Betreft: financiële problematiek herinneringscentra lO-45

Cc: mevr. B. Minco, Herinneringscentrum Kamp Westerbork

Geachte dames en heren,

Er bestaat in Nederland een goed georganiseerd veld van herinneringscentra en musea dat zich sterk
maakt voor de herinnering aan de Tweede Wereldoorlog en de verbinding hiervan met het heden.
Binnen dit veld nemen de herinneringscentra een bijzondere plaats in.Zijzijn (met uitzondering van

het lndisch Herinneringscentrum) gesitueerd op plaatsen waar de Naziterreur en vervolging uit de

oorlogsjaren hun zichtbare en onzichtbare sporen hebben achtergelaten. Met het wegvallen van de

eerste generatie oorlogsgetroffenen kan nergens zo indringend een brug worden geslagen tussen
heden en verleden als op deze authentieke plekken van collectief leed.

ln L998 werd meteen Kamerbreed besluitde basisgelegd onderstructurele financiële ondersteuning
van deze herinneringscentra. Vandaag de dag zijn dat voormalig Kamp Amersfoort, voormalig Kamp

Vught, voormalig Kamp Westerbork, de voormalige strafgevangenis in Scheveningen (het
'Oranjehotel') e n het I ndisch He rin ne ringsce ntrum.

Samen dragen zij in belangrijke mate bij aan de herinnering, maar laten zij deze ook aanleiding zijn

tot bewustwording en reflectie in het heden. Ter ondersteuning van onze vrijheid, onze democratie ,

onze rechtsstaat en onze medemensel'rjkheid. Ook spelen de herinneringscentra een belangrijke rol

in de educatie overdeTweedeWereldoorlogen de Holocaust. Onontbeerlijk, gezien de afname van

kennis over de Tweede Wereldoorlog én de toenemende maatschappelijke polarisatie.

Eerderdeze week heeft Herinneringscentrum Kamp Westerbork de noodklok geluid en daarb'rj grote

weerklank gevonden in de Tweede Kamer en de media.

De overige vier herinneringscentra hebben echterte maken met dezelfde (financiële) problemen en
uitdagingen. Metsteevasteen kleine vaste staf en veelvrijwilligers hebben óók wij een groot bereik
én maatschappel'rjk effect voor relatief lage financiële ondersteuning, die aljaren knelt en dat ook
meermaals alhebben aangegeven bij het ministerie van VWS. Daarom willen w'rj hierbij ook
nadrukkelijk bij u, als Vaste Kamercommissie, de aandacht vragen voor de financiële problematiek
die w'rj ervaren. Wij hopen zeer dat u onze gezamenl'rjke problematiek mee wilt nemen in uw
afweging de komende weken omtrent meer structurele ondersteuning voor dit fundament onder
een gezonde en weerbare samenleving.
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